
 

 

 

Zápis č. 18/2013 z 18. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni ze dne 

23. 10. 2013 

Přítomní senátoři: PhDr. Věra Dvořáková, PaedDr. Dana Egerová Ph.D., Ing. Venuše 

Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Pavlína Hejduková Ph.D., Bc. Klára Jechová, 

Ing. Michaela Krechovská Ph.D., Bc. Zuzana Malá, JUDr. Ing. David Martinčík, Ing. et Ing. 

Jiří Pešík, Ing. Martin Polívka, Mgr. Romana Suchá, Bc. Jana Vítovcová 

Omluvení senátoři: Bc. Marek Čech, Ing. Josef Červený Ph.D., Ing. Jan Tlučhoř Ph.D. 

Přítomní hosté: Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, Ing. Hana Kunešová, Ing. Mgr. Radka 

Součková 

Přítomno: Na začátku jednání přítomno 11 senátorů, v průběhu jednání vždy alespoň 10 

senátorů, senát byl po celou dobu jednání usnášeníschopný. 

Předsedkyně Dr. Egerová přivítala na jednání pléna AS FEK všechny přítomné a informovala 

je o změně ve složení studentské komory – senátorka Šusterová ukončila studium a místo ní 

se mandátu ujímá Bc. Marek Čech, který je aktuálně na ERASMU. 

Poté jmenovala dva skrutátory - senátorku Krechovskou a senátora Martinčíka – a nechala 

hlasovat o předloženém návrhu programu. 

Návrh programu 18. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni 

1. Informace o počtech přijímaných studentů 

2. Předložení návrhů vyhlášek k přijímacímu řízení na FEK pro akademický rok 

2014/2015 

3. Úprava rozpočtu FEK pro rok 2013 

4. Různé 

Přítomno: 11 členů AS FEK 

Hlasování o programu jednání: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

Program 18. jednání pléna AS FEK byl schválen. 

 

Ad 1) Informace o počtech přijímaných studentů 

V rámci tohoto bodu přednesla proděkanka pro studijní záležitosti Ing. Kunešová detailní 

zprávu o počtech studentů přijatých do prvních ročníků jednotlivých studijních oborů 

v akademickém roce 2013/2014. Prezentovaná data dále upřesnil pan děkan, který porovnal 

počty přijatých studentů se směrnými čísly, která byla fakultě přidělena. Konstatoval, že počty 

nastupujících studentů v zásadě odpovídají směrným číslům. 

Po krátké diskusi navrhla předsedkyně Dr. Egerová k hlasování následující usnesení: 

AS FEK ZČU bere na vědomí zprávu o počtech studentů v prvních ročnících na FEK. 

Přítomno: 11 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 



 

Ad 2) Předložení návrhů vyhlášek k přijímacímu řízení na FEK pro akademický rok 

2014/2015 

Na úvod tohoto bodu Dr. Egerová upozornila, že se zatím jedná pouze o informativní 

předložení vyhlášek, které nemusí být nutně schváleny již na tomto jednání.  

Poté se slova ujali pan děkan s paní proděkankou Kunešovou, kteří společně okomentovali 

návrh Vyhlášky č. 10DV/2013 „Přijímání ke studiu do bakalářských studijních programů na 

Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2014/2015“ a vysvětlili, v čem se 

předkládaný dokument liší od loňské vyhlášky.   

Následovala diskuse, ve které nejprve Dr. Egerová navrhla mírně posílit nejvyšší možné počty 

přijímaných uchazečů u oborů PEM a MOČ, o které je větší zájem. Na to zareagoval pan 

děkan vysvětlením, že se jedná pouze o orientační čísla, konkrétní počet přijatých uchazečů 

na jednotlivé obory se může operativně mírně pozměnit. 

Poté se do diskuse přihlásila Ing. Fišerová, která navrhla několik stylistických úprav. Děkan 

doc. Plevný je slíbil do dokumentu zapracovat. 

Vzhledem k tomu, že proti vyhlášce žádný ze senátorů neměl další námitky, bylo rozhodnuto, 

že o ní bude hlasováno již na tomto jednání. Předsedkyně Dr. Egerová navrhla následující 

usnesení:        

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje Vyhlášku 

č. 10DV/2013 „Přijímání ke studiu do bakalářských studijních programů na Fakultě 

ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2014/2015.“ 

Přítomno: 11 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

Po hlasování o tomto usnesení odešla z jednání senátorka Malá.  

Dále paní proděkanka Kunešová představila senátorům Vyhlášku č. 11DV/2013 „Přijímání 

ke studiu do navazujících magisterských studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU v 

Plzni pro akademický rok 2014/2015.“ Konstatovala, že prozatím nejsou zpracovány okruhy 

pro přijímací zkoušku z matematiky a informatiky pro obor Informační management.  

Protože nebyla předložena definitivní verze vyhlášky, navrhla Dr. Egerová následující 

usnesení:  

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni bere na vědomí 

informaci o připravované vyhlášce „Přijímání ke studiu do navazujících studijních 

programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2014/2015.“  

Přítomno: 10 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Úprava rozpočtu FEK pro rok 2013 

V rámci tohoto bodu programu byla senátorům promítnuta tabulka s navrhovanými změnami 

rozpočtu a pan děkan společně s tajemnicí jednotlivé převody krátce okomentovali. Bylo 

zdůrazněno, že v naprosté většině případů se jedná o předem očekávané převody, které 

vyplývají z metodiky rozpočtu. Výjimkou je pouze částka 60 000 Kč, kterou získává KEM na 

pokrytí nákladů spojených s organizací Státních závěrečných zkoušek z ekonomie. Důvodem 

pro převod této částky na KEM je skutečnost, že SZEK byly po loňských zkušenostech 



přesunuty již do zimního semestru. KEM tak fakticky v tomto kalendářním roce musí zajistit 

konání SZEK pro dva po sobě jdoucí ročníky.  

V průběhu tohoto výkladu přišel senátor Gangur. 

Vzhledem k tomu, že k navrhované rozpočtové změně nebyly žádné připomínky, bylo 

následně hlasováno o následujícím usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje 

rozpočtovou úpravu rozpočtu FEK pro rok 2013.  

Přítomno: 11 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 4) Různé 

Na úvod tohoto bodu informovala předsedkyně Egerová o přípravě voleb kandidáta na 

děkana. Byly podány tři návrhy, všechny pro stávajícího děkana doc. Plevného. Setkání 

akademické obce s kandidátem na děkana v plzeňské části fakulty se bude konat dne 7. 11. od 

14:00, pravděpodobně v HJ308. Organizací analogického setkání v Chebu byli předsedkyní 

AS FEK pověřeni senátoři Gangur a Tlučhoř, konkrétní termín bude stanoven dle situace. 

Volba samotná bude probíhat na příštím jednání pléna AS FEK, které se bude konat dne 20. 

11. od 13:30. 

Na jednání přišel senátor Pešík. 

Senátorka Dvořáková dále informovala přítomné o přípravách voleb do AS ZČU a AS FEK. 

Příprava voleb probíhá podle harmonogramu, volby se budou konat v Plzni ve dnech 5. a 6. 

11. a v Chebu ve dnech 7. a 8. 11. V Chebu budou volby probíhat ve vstupní hale, v Plzni 

není místnost zatím stanovena. Určitým problémem je, že v Chebu se nepřihlásil do voleb 

potřebný počet kandidátů za studentskou část, bude tedy nutné uspořádat volby doplňovací.   

Poté se slova ujala senátorka Suchá, která informovala o skutečnosti, že smlouvy 

s partnerskými univerzitami v rámci ERASMU ve stávající podobě končí a je tedy nutné 

uzavřít smlouvy nové. Rovněž seznámila senátory s chystanými informačními akcemi na 

podporu studentských mobilit. 

Senátorka Jechová poté tlumočila vedení fakulty nespokojenost studentů s fotografem a 

kameramanem, kteří dokumentují promoce. Poměrně vysokým cenám fotografií a videa podle 

studentů neodpovídá jejich kvalita, kameraman navíc nebyl vůbec schopen dodat video 

z jednoho běhu promoce. Na tyto informace zareagovala tajemnice fakulty Ing. Součková 

s tím, že fakulta tedy prověří jiné možnosti dokumentace promocí. Senátor Pešík navrhl 

kontaktovat CIV, který zajišťuje nahrávání promocí na FAV.  

Poté se již nikdo další do diskuse nepřihlásil, předsedkyně Dr. Egerová tak všem přítomným 

poděkovala za účast a jednání senátu ukončila.  

Příští jednání pléna AS FEK se bude konat dne 20. 11. 2013 od 13:30.    

 

 

 

 



Schválená usnesení 
Usnesení 1: 

AS FEK ZČU bere na vědomí zprávu o počtech studentů v prvních ročnících na FEK. 

Hlasovalo: 11 členů AS FEK, pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 2: 

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje Vyhlášku 

č. 10DV/2013 „Přijímání ke studiu do bakalářských studijních programů na Fakultě 

ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2014/2015.“ 

Hlasovalo: 11 členů AS FEK, pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 3: 

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni bere na vědomí 

informaci o připravované vyhlášce „Přijímání ke studiu do navazujících studijních 

programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2014/2015.“  

Hlasovalo: 10 členů AS FEK, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 4: 

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje 

rozpočtovou úpravu rozpočtu FEK pro rok 2013.  

Hlasovalo: 11 členů AS FEK, pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

 

V Plzni dne 23. 10. 2013 

Zapsal: Ing. Martin Polívka, tajemník AS FEK 

Schválila: PaedDr. Dana Egerová Ph.D., předsedkyně AS FEK  

 


